
Bestyrelsesmøde,	  12.09.15,	  REFERAT	  	  
Tilstede:	  Johanna	  Nielsen,	  Laila	  Hindborg,	  Bo	  Sørensen,	  Søren	  Sibbersen,	  Lars	  Broberg,	  Simon	  
Andersen,	  Inge	  Ribers,	  Ulla	  Boyhus	  
	  
Ordstyrer:	  Johanna	  Nielsen	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  
	  

1. Nyt	  stævne:	  Ole	  Torp	  og	  Finn	  Larsen	  er	  kommet	  med	  at	  forslag	  til	  et	  stævne,	  som	  de	  
gerne	  vil	  have	  HvK	  til	  at	  være	  medarrangør	  på.	  Møde	  den	  29.09.15	  med	  Ole	  og	  Finn,	  
hvor	  vi	  diskuterer	  mulighederne.	  Umiddelbart	  er	  der	  positiv	  stemning	  for	  ideen.	  
Stævnet	  er	  2-‐delt	  og	  udelukkende	  for	  K1:	  

a. Dag	  1	  Hvidovre:	  Knock	  Out	  sprint,	  udskilningsløb	  (point),	  2	  baner	  mod	  
hinanden	  

b. Dag	  2	  Nakskov:	  Fortsætte	  til	  marathon	  stævne	  i	  Bandholm	  –	  tager	  point	  med	  
sig	  fra	  dag	  1	  
	  

Internationalt	  stævne,	  Nelo	  er	  med	  som	  sponsor,	  skal	  ligge	  inden	  OL.	  	  
Opgaven	  for	  HvK	  er	  at	  lave	  to	  baner	  i	  havnen	  og	  sørge	  for	  faciliteter	  på	  land,	  
koordinere	  med	  udgang	  fra	  havnen	  under	  afholdelsen	  af	  stævnet.	  

	  
2. Survey	  Monkey:	  23%	  positive,	  69%	  negative	  over	  for	  forslaget.	  Diskussionen	  om	  

hvorvidt	  medlemmerne	  skal	  overtage	  rengøring	  i	  klubbenfor	  at	  spare	  penge,	  er	  
hermed	  død.	  	  
Enighed	  om	  at	  det	  har	  været	  en	  effektiv	  måde	  at	  høre	  medlemmernes	  mening	  om/	  
holdning	  til	  et	  emne.	  Noget	  vi	  godt	  kan	  benytte	  os	  af	  en	  anden	  gang.	  

	  
3. Elitepuljen:	  Både	  Emma	  Broberg	  og	  Jakob	  Nielsen	  er	  stoppet	  som	  eliteroere,	  så	  

tilskud	  fra	  elitepuljen	  vil	  være	  noget	  helt	  andet	  fremover,	  end	  det	  vi	  har	  været	  vant	  til.	  
Vi	  skal	  se	  på,	  hvordan	  pengene	  fra	  elitepuljen	  er	  blevet	  brugt	  i	  indeværende	  sæson	  –	  
dokumentere	  brug	  og	  gøre	  elitepuljen	  op	  inden	  næste	  møde	  –	  skabe	  overblik.	  Evt.	  
penge	  retur,	  hvis	  vi	  ikke	  har	  brugt	  dem.	  

	  
4. Sponsorpuljen:	  (på	  samlet	  en	  halv	  million)	  HvKs	  forslag	  var	  noget	  helt	  andet	  end	  de	  

andre	  klubber	  (tilbud	  rettet	  mod	  skoler	  og	  ny	  reform),	  de	  andre	  tilbød	  bare	  at	  
reklamere	  for	  Hvidovre	  Kommune.	  Det	  har	  vi	  valgt	  også	  bare	  at	  gøre	  i	  stedet	  (ikke	  så	  
mandskabstungt).	  Vi	  vil	  derfor	  fremover	  reklamere	  på	  vores	  hjemmeside,	  på	  gavlen	  ud	  
mod	  p-‐pladsen	  og	  også	  indkøbe	  beach-‐flags,	  hvor	  vores	  sponsorer	  kan	  lufte	  deres	  logo.	  

	  
5. Tjene	  penge	  til	  klubben:	  Børnelotteriet,	  vi	  kan	  tjene	  ca.	  8,50	  kr	  pr.	  lod.	  ”Børn	  hjælper	  

børn”.	  Vi	  skal	  engagere	  forældrene.	  Samling	  før	  og	  efter	  salg	  af	  lodder,	  Laila	  Hindborg	  
tager	  teten.	  	  

	  
Tjene	  penge	  ved	  at	  hjælpe	  til	  ved	  andre	  løb,	  arrangementer	  mm.	  Øremærke	  pengene	  til	  
noget	  bestemt,	  ex.	  ny	  kajak,	  løbebånd	  etc.	  Så	  man	  kan	  se	  fordelen	  som	  medlem.	  Sætte	  



tal	  på,	  ex.	  ”20	  mand	  til	  100	  kr.	  i	  5	  timer	  =	  10.000	  kr,	  som	  så	  skal	  bruges	  på…	  ”	  …	  Vi	  
kommer	  til	  at	  gøre	  dette	  fremover,	  sende	  invitationer	  ud	  med	  jævne	  mellemrum,	  
prikke	  folk	  på	  skulderen	  etc.	  Konceptet	  kører	  rigtig	  godt	  i	  Vallensbæk,	  hvor	  de	  tjener	  
mange	  penge	  til	  klubben	  ad	  den	  vej.	  Laila	  Hindborg,	  Simon	  Andersen	  og	  Ulla	  Boyhus	  
danner	  udvalg	  og	  sætter	  indsatsen	  i	  system.	  	  

	  
6. De	  Sjove	  Klubmesterskabet,	  rykket	  til	  mandag	  -‐	  b&U	  træning.	  Stor	  succes!	  J	  -‐	  det	  

gør	  vi	  fremover.	  Børnene	  hyggede	  sig	  gevaldigt!	  
	  

7. Bestyrelse	  –	  (gen)valg:	  Alle	  genopstiller	  til	  bestyrelsen	  ved	  GF,	  Lars	  Broberg	  
fortsætter	  som	  suppleant.	  

	  
8. Legeplads:	  Billigere	  at	  anskaffe	  nyt	  end	  at	  reparere	  på	  det	  gamle.	  God	  signalværdi	  

udadtil	  at	  have	  legepladsen,	  potentielt	  nye	  børnemedlemmer	  osv.	  Søge	  Engangspuljen	  i	  
januar.	  

	  
9. Plads	  til	  polobåde:	  Vi	  skal	  finde	  ud	  af,	  hvor	  vi	  skal	  have	  polobådene,	  for	  der	  er	  ikke	  

plads	  til	  at	  reparere	  kajakker,	  når	  de	  ligger	  i	  reperationsskuret.	  Forslag	  om	  at	  forlænge	  
reperationsrummet.	  Bo	  Sørensen	  kan	  skaffe	  materialer.	  Poloholdet	  er	  ansvarlige	  for	  
byggeri	  af	  forlængelse.	  Tidshorisont:	  Klar	  til	  april.	  Vi	  søger	  engangspuljen	  om	  tilskud.	  	  

	  
10. Gennemgang	  af	  klubbens	  love	  og	  regler	  –	  ingen	  ændringer	  

	  
11. ÅRSHJUL:	  Udarbejdelse	  af	  nyt	  årshjul	  for	  bestyrelsens	  arbejde,	  jf.	  med	  årets	  møder.	  

Møder:	  Februar,	  marts,	  juni,	  september,	  (oktober	  ad	  hoc	  før	  GF-‐møde),	  november.	  	  
	  

Ud	  fra	  dagens	  arbejde	  udarbejder	  Johanna	  Nielsen	  og	  Ulla	  Boyhus	  det	  endelige	  årshjul,	  
arbejdsredskab	  for	  bestyrelsens	  arbejde	  i	  løbet	  af	  året.	  Ulla	  laver	  in	  ”on-‐going”	  pulje-‐
søgningsliste,	  så	  vi	  husker,	  hvad	  vi	  gerne	  vil	  søge	  penge	  til,	  når	  tiden	  er	  kommer.	  

	  
12. Generalforsamling/	  medlemsmøde:	  En	  opfordring	  på	  dagsorden	  til,	  at	  folk	  skriver	  

spm.	  til	  os,	  så	  vi	  kan	  forberede	  os.	  
	  
Ændre	  struktur	  på	  medlemsmødet	  –	  i	  retning	  af	  et	  mere	  socialt	  arrangement.	  Med	  
mulighed	  for	  efterfølgende	  udvalgsarbejde.	  Emnet	  vil	  blive	  taget	  op	  på	  GF.	  

	  
13. Reparation	  af	  taget:	  Bo	  Sørensen	  har	  indkaldt	  nogle	  stærke	  mænd	  i	  forhold	  til	  

reparation	  af	  taget	  hen	  over	  klubhuset,	  basis-‐gruppe	  på	  3	  personer	  –	  der	  skal	  nok	  
bruges	  samlet	  6	  personer.	  Projektet	  bliver	  gennemført	  hen	  over	  en	  weekend	  i	  starten	  
af	  oktober.	  	  
	  

14. Renovering	  af	  toiletter	  (+	  gang):	  Projektet	  startes	  op	  efter	  taget.	  Og	  efter	  
Kalverboderne	  Rundt	  og	  julefrokosten,	  hvor	  vi	  har	  brug	  for	  toiletterne.	  

	  
15. Forskellige	  indendørsprojekter:	  Bo	  Sørensen	  hverver	  løbende	  dem,	  han	  har	  brug	  for	  

–	  målsætning:	  inden	  jul	  
	  



16. Opretning	  af	  reparationsskur:	  Lars	  Broberg	  har	  snakket	  med	  Viggo	  og	  Olsen	  i	  
forhold	  til	  at	  rette	  huset	  op	  (var	  med	  til	  at	  bygge	  det	  oprindeligt).	  Lars	  er	  tovholder,	  på	  
projektet.	  Poloholdet	  er	  hjælpere.	  Ting	  stilles	  i	  klubhuset,	  mens	  projektet	  er	  i	  gang.	  
Start	  inden	  for	  de	  næste	  par	  måneder.	  Økonomi	  	  ca.	  10.000,-‐	  	  

	  
17. Rengøringsdag,	  efterår:	  25.10.15.	  Opfordring	  i	  indbydelse	  til	  at	  tage	  grensaks,	  

havehandsker	  ol.	  med.	  Vi	  skal	  have	  beskåret	  buske	  	  
	  

18. Vokseninstruktion	  –	  ergometer:	  Forslag	  om	  at	  udvide	  instruktionsforløb	  med	  et	  par	  
dage	  i	  oktober,	  med	  instruktion	  i	  ergometer,	  træninglokalet	  el.	  (fastholde	  nye	  
medlemmer	  hen	  over	  vintersæsonen)	  Ulla	  Boyhus	  bringer	  ideen	  videre	  til	  
instruktørgruppen	  –	  kunne	  evt	  også	  fungere	  som	  en	  introduktion	  til	  vores	  klubaftner?	  

	  
19. Generalforsamling,	  dagsorden:	  	  

Udover	  de	  obligatoriske	  punkter	  jf.	  vores	  vedtægter	  
• Medlemsmøde,	  ændring	  (fremtidig	  virksomhed)	  	  
• Hvordan	  vi	  tjener	  penge	  til	  klubben	  
• Udvalgene	  beretter	  inkl.	  husmanden	  har	  ordet	  
• Julefrokost	  dato	  fastlagt	  

	  
20. Mangler	  en	  vægtstang	  og	  nogle	  lodder	  –	  efterlyse	  den	  på	  på	  FaceBook	  

	  
21. Organisere	  kajakker,	  markere	  sværhedsgrad	  (farvede	  prikker)	  +	  tydelige	  navne	  på	  

stativerne.	  Tidskrævende	  projekt,	  der	  er	  skrevet	  på	  ”ønskelisten”	  
	  


